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Bestuursleden: 
Op 31 december 2009 bestond het bestuur uit de volgende leden: 
-Donné Pans, voorzitter 
-Tim Prinzen, secretaris/penningmeester 
-Pim van Dijk, tevens lid van het College Consilium van de Stichting OKF 
-Hiske Helleman 
-Lia Vugts, namens de klinisch fysici-audiologen i.o.  

Vergaderdata: 
Het bestuur vergaderde op 23 maart, 15 juni en 14 december 2009. 
Tijdens conferentie NVKF conferentie in Woudschoten op 16 mei 2009 en tijdens de KKAu 
conferentie in Vught op 14 november is een huishoudelijke vergadering gehouden met de 
aanwezige klinisch fysici-audiologen. 

Belangrijkste activiteiten 
1. Uitwerken van een standpunt notitie over de functiedifferentiatie binnen het werkveld 

audiologie. Hiertoe is twee keer een achterbanraadpleging gehouden (in Woudschoten 
en Vught). In juli heeft overleg met de Fenac plaatsgevonden. De notitie is nu 
vastgesteld en wordt naar de Fenac gestuurd.  

2. Bij achterbanraadpleging in Woudschoten blijkt dat er draagvlak is voor het 
samenvoegen van de werkterreinen audiologie en videologie. Dit past in het bredere 
beleid binnen de NVKF om het aantal werkterreinen te verkleinen.  

3. In november is een KKAu conferentie georganiseerd met als thema “Evidence Based 
Medicine in de Audiologie”. De opkomst was groot (ca. 60 collega’s).  

4. De KKAu mailinglist voor het uitwisselen voor beroepszaken is vervallen. Het gebruik 
van de forum functie van de nieuwe NVKF-website voor dit doel is gepromoot. Voor 
vakinhoudelijke zaken kan de Fenac audiologen mailinglist gebruikt worden. 

Plannen voor 2010  
1. Initiëren werkgroep richtlijnen/normen/standaarden klinische audiologie.  
2. Het pro-actief volgen van de ontwikkelingen rondom de samenvoeging van de 

werkterreinen audiologie en videologie. 
3. Het vullen van het KKAu deel van de NVKF site en het benutten van de forumfunctie 

voor onderlinge communicatie en afstemming. 
4. Het pro-actief volgen van de ontwikkelingen rondom de opleiding tot klinisch fysicus-

audioloog. De mogelijkheden van cursorisch onderwijs voor verschillende thema’s 
binnen het opleidingscurriculum zullen worden verkend. 

Financieel 
De organisatie van de bijscholingsconferentie dit najaar in Vught had een batig saldo van 
bijna €1600,-. Dit wordt toegevoegd aan de reserve. De Plusrekening is omgezet in een 
Rentemeerrekening, vanwege het gunstiger rentepercentage. 



Saldi 01-01-2009 31-12-2009

Postbankrekening 298,92 2161,99

Plusrekening/Rentemeerrekening 2520,31 2544,28
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